
PROTOKÓŁ Nr 26/20

z posiedzenia Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich 

Rady Gminy Mielnik w dniu 19 maja 2020 roku

Lista obecności członków komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Marcin Urbański – Wójt Gminy Mielnik
2. Pan Marcin Jerzy Czerwiński – Zastępca Wójta Gminy
3. Pan Damian Michał Sypek – dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku
4. Pan Michał Łukasz Baranowski – dyrektora GOKSiR

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Leszek  Mateusz  Karbowski –
Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Analiza  struktury   placówek  oświatowych  i  opiekuńczych  na  terenie  Gminy
działających w 2020 r.

2. Opiniowanie założeń organizacyjnych placówek oświatowych i opiekuńczych na rok
2020/2021.

3. Organizacja odpoczynku letniego dla dzieci i młodzieży – szkoła, GOKSiR.
4. Przygotowanie Gminy do sezonu turystycznego w zakresie czystości i porządku oraz

bazy turystycznej na terenie Gminy. Promocja Gminy
5. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan  Damian  Sypek przedstawił  prezentację  na  temat  struktury  placówek  oświatowych  
i opiekuńczych na terenie Gminy działających w 2020 roku.

(w zał. na str...............prot.)

Pan  dyrektor  odpowiedział  na  pytania  radnych  dotyczące  tego  tematu.  Pytania  radnych
dotyczyły  funkcjonowania  placówek,  komputeryzacji  biblioteki,  możliwości  kupowania
obiadów   „na  wynos”  w  szkole  w  okresie  wakacyjnym,  ilości  zatrudnionych  osób  na
stanowiskach pomocniczych.

Pan Przewodniczący Komisji poprosił Pana dyrektora o przedłożenie przed sesją materiałów
w takiej formie, w jakiej zrobiono to w roku ubiegłym.

Pani  radna  Alina  Sawczuk zwróciła  się  o  przygotowanie  na  sesję  informacji  na  temat
możliwości przygotowywania obiadów w szkole.

Do punktu 2.

Pan dyrektor ZS przedstawił założenia organizacyjne placówek oświatowych i opiekuńczych
na  rok  2020/2021.  Poinformował  o  organizacji  zdalnego  nauczania.  W ramach  projektu
"Zdalna Szkoła" Gmina Mielnik otrzymała grant w wysokości 45 tys. zł na zakup sprzętu
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komputerowego. Sprzęt w ilości 12 laptopów oraz 20 routerów został przekazany Zespołowi
Szkół w Mielniku. Zakup sfinansowano w ramach realizacji projektu pn. "Zdalna Szkoła -
wsparcie  ogólnopolskiej  Sieci  Edukacyjnej  w  systemie  kształcenia  zdalnego"
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach
Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. Obecnie uczniowie, którzy nie
posiadają  w domu sprzętu  do  zdalnego  nauczania,  mogą  go nieodpłatnie  wypożyczyć  ze
szkoły.
Pan dyrektor odpowiedział na pytania radnych dotyczące organizacji placówek oświatowych 
i opiekuńczych. Poinformował, że od 18 maja br. wznowiło działanie przedszkole i żłobek do
których uczęszcza po dwoje dzieci, niebawem ruszy stacjonarne nauczanie w klasach I-III.
Przedstawił  również  film  z  występami  muzycznymi  dzieci  ze  szkoły,  przygotowany  na
konkurs ”Podwórka Talentów NIVEA”.
W odniesieniu do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego organizacji  wypoczynku
letniego dla dzieci wyjaśnił, że becnie nie jest to możliwe, ale jeśli będzie inaczej, to szkoła
ma plan na organizację wypoczynku.

Opinia Komisji w sprawie organizacji placówek oświatowych i opiekuńczych na rok
2020/2021 w załączeniu na str..................protokołu.

Do punktu 3.

Pan Michał Baranowski poinformował, że w związku z ogłoszoną epidemią GOKSiR ma
zakaz  planowania  oraz  organizowania  wszelkich  wydarzeń.  Obecnie,  przy  zachowaniu
nowego  reżimu  sanitarnego,  dostępna  będzie  sala  z  grami  (  piłkarzyki,  cymbergaj,  tenis
stołowy, konsola x-box) 

Do punktu 4.

Pan  Michał  Baranowski przedstawił  informację  o  przygotowaniu  gminy  i  GOKSiR  do
sezonu turystycznego.

(w zał. na str..........prot.)

Poinformował o odwołaniu dwóch obozów sportowych, odwołano również „Dni Mielnika”,
„Ultramaraton Nadbużański”, prawdopodobnie nie odbędą się również „Muzyczne Dialogi
nad Bugiem”.
Do  końca  maja  br.  przygotowany  zostanie  do  odbioru  budynek  zaplecza  sportowego  w
Mielniku. Trwają tam drobne prace wykończeniowe i porządkowe.

Zebrani  rozmawiali  na  temat  dalszego  funkcjonowania  domków  campingowych,  których
standard jest niski (stare wyposażenie, brak łazienek).

Pan Wójt i Zastępca Wójta udzielili wyjaśnień nt. niewykorzystanego budynku po Gminnej
Spółdzielni. Próbowano wydzierżawić piwnice budynku na potrzeby spółdzielni socjalnej w
Mielniku oraz utworzenie sklepu „Stokrotka”. Przedsięwzięcia te jednak nie doszły do skutku.



3

Do punktu 5.

Pan  radny  Paweł  Pura  zgłosił  problem  z  bobrami  na  łąkach  pomiędzy  Moszczoną
Królewską a Kolonią Maćkowicze. Bobry porobiły tamy i łąki zostały zalane.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska

   Przewodniczący Komisji

Leszek Mateusz Karbowski
 


